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V rámci pečovatelské služby, kterou poskytuje Městský ústav sociálních služeb, 
jsou denně rozvezeny desítky obědů a přivezeno mnoho nákupů lidem, kteří si 
je nejsou schopni sami obstarat. Spolehlivý a prostorný automobil je proto pro 
provoz MÚSS naprosto nezbytný. Zhruba šest let starý Renault Kangoo, který 
městský ústav do této doby využíval, byl už ovšem notně opotřebovaný a bylo 
třeba pořídit nový vůz. Z vlastního rozpočtu to ovšem nešlo. „V letošním roce jsme 
dostali o 1,3 milionu korun nižší státní dotaci na provoz, a museli jsme proto hledat 
jiné zdroje,“  říká ředitelka MÚSS Věra Bobisudová. „Oslovila jsem ČEZ a Severočeské 
doly a obě společnosti nám vyšly v maximální míře vstříc. Oběma sponzorům bych 
proto ráda touto cestou poděkovala. Automobil využijeme stoprocentně,“  dodává 
Věra Bobisudová. Přejme MÚSS, aby jim nově zakoupený Renault Kangoo sloužil 
alespoň tak dlouho jako ten předchozí.                                                                             -lara-

Se zájmem jsem si přečetl článek ředi-
telky ZŠ Krátká v minulém čísle Klášte-
reckých novin pod názvem „S novým 
školním rokem startuje i evropský 
projekt“. A nestačil jsem se divit.
Prostředky z Evropské unie získaly na 
tento program všechny základní školy 
v Klášterci nad Ohří, tedy i ZŠ Petlérská 
a ZŠ Školní.  Také tyto školy použily 
dotační prostředky na vybavení uče-
ben a přípravu digitálních výuko-
vých materiálů. Pedagogové těchto 
škol se také vzdělávají, mají možnost 
zkvalitnit svoji práci s dětmi. Ovšem 
s jedním podstatným rozdílem, obě 
školy na tuto činnost skutečně využijí 
„evropské peníze“, zatímco v případě 
ZŠ Krátká bude muset minimálně 
1 304 432,- Kč zaplatit Město Klášterec 
nad Ohří z rezervy svého rozpočtu! 
Paní ředitelka Dimunová sice „s potě-
šením sleduje, jak evropské peníze 
pomáhají zvyšovat kvalitu pedagogů...“, 
bohužel v případě ZŠ Krátká se bude 
jednat o „městské peníze“. Pravděpo-
dobně si položíte otázku, proč tomu 
tak je. Paní ředitelka totiž při výběru 
dodavatele zakázky porušila nejen 
interní směrnici Města Klášterce nad 
Ohří, která upravuje postup při zadá-
vání veřejných zakázek, ale zejména 
porušila zásady zadávání veřejných 
zakázek, které jsou dány zákonem. 
Výzva k podání nabídek obsahovala 
diskriminační kritéria. Tato diskrimi-
nační kritéria jsou přesně popsána v 
dopise z 10. 8. 2011 ředitelky odboru 
MŠMT Ing. Jany Wintrové, a na zákla-
dě zjištění, že tímto byla porušena 
rozpočtová kázeň, nám ve stejném 
dopise bylo sděleno, že „Vám o část-
ku  1 304 432,- Kč bude krácena celková 
částka a případ bude předán na místně 
příslušný fi nanční úřad jako podezření 
na porušení rozpočtové kázně“. A to 
nemusí být konečná částka, pokud 
fi nanční úřad shledá nějaké další 
pochybení, budeme muset platit další 
částky. Z městského rozpočtu budou 
muset být peníze zaplaceny proto, že 
zřizovatelem základních škol je město. 
Paní ředitelka si totiž, i přes opakovaná 
upozornění na chyby ve výběrovém 
řízení, nedala poradit, a výsledek pocí-
tíme všichni. Tak to je ve stručnosti, slo-
vy paní ředitelky - „drobná nejasnost“.
Chci věřit tomu, že se s tak fl agrant-
ním porušováním zákona o zadávání 
veřejných zakázek a interních předpi-
sů již v budoucnosti nesetkám, a už 
nikdy se nechci setkat s tím, jak někdo 
bagatelizuje tak zásadní chyby bez 
jakékoli snahy je napravit.

Jan Houška, starosta města

Rozhodnuto !
GSOŠ spadá pod město

Ohromný údiv, úžas, příjemné překvapení ... to vše se dalo vyčíst z tváří náhodných návštěvníků zámeckého parku minulý týden 
v den státního svátku. Už tak nádherný slunečný den ještě více prozářilo 42 půvabných dívek z celého světa, které do našeho 
města zavítaly v rámci prestižní mezinárodní soutěže MISS PRINCESS OF THE WORLD.  Možná vás v tuto chvíli napadne otázka 
„Kde se tu vzaly?“ Klášterec nad Ohří byl jedním ze čtyř oficiálních partnerů, kteří převzali nad touto soutěží záštitu. Zbývajícími 
třemi byly Ústecký kraj, město Kutná Hora a město Žatec. A co na dívky v našem městě, které si nemohly vynachválit, čekalo? 
Předně úvodní slovo místostarosty Ing. Stehlíka, který dívky na kláštereckém zámku uvítal.  „Jsme potěšeni, že můžeme být hos-
titeli princezen takto prestižní soutěže, je to pro nás velká čest. Na druhou stranu, je pro nás důležitá prezentace města, kde se snažíme 
snoubit historickou a průmyslovou zátěž s určitým přechodem k turistice a lázeňství.“ Po jeho uvítání předvedl na útulném nádvoří 
zámku několik tanečních variací mistr světa ve stepu Pavel Hrubec. Zlatý hřeb na princezny ale teprve čekal v podobě koncertu 

MÚSS má nové auto. Pomohli sponzoři

„S novým školním rokem
startuje i evropský projekt ...“

 Ano, ale za peníze města!
Město Klášterec nad Ohří zřídí novou 
příspěvkovou organizaci. 22. září o tom 
rozhodlo zastupitelstvo města. Přesný 
název organizace bude znít „Gymnázi-
um a Střední odborná škola, Klášterec 
nad Ohří, Chomutovská 459, příspěv-
ková organizace“ a v činnosti bude od 1. 
července 2012. Město k tomuto kroku 
přistoupilo ve snaze zabránit sloučení 
klášterecké střední školy s kadaňskými 
středními školami, o kterém v červnu 
letošního roku rozhodli zastupitelé 
Ústeckého kraje.                       více na str.3.

vskutku královského.  Poslouchat kon-
cert houslového virtuóza Jaroslava 
Svěceného je zážitek sám o sobě kde-
koli, natož v prostředí s tak výbornou 
akustikou, jakým je zámecký renesanč-
ní sál. Mistr dívkám předvedl několik 
ukázek svého umění. Jakožto uzná-
vaný znalec historie a stavby houslí 
během hry vystřídal a představil něko-
lik mistrovských kousků významných 
houslařů 17. až 20. století. Po koncertě 
následovala prohlídka výstavních pro-
stor zámku, nezbytné focení a jen malá 
chvilka odpočinku. Po ní se dívky pře-
sunuly do areálu Lázní Evženie, kde je 
přivítal ředitel lázní Ing. Josef Kolařík. 
Zde měly sličné princezny možnost 
ochutnat všechny tři minerální prame-
ny a prohlédnout si areál lázní a lázeň-
ského domu. V opětovné chvilce volna 
využily dívky nabídky lázeňské cukrár-
ny a znovu je čekal přesun. Jejich velmi 
nabitý program měl své pokračování 
ve městě chmele, v Žatci.
V sobotu 1. října pak proběhl v TOP 
HOTELU Praha finálový galavečer sou-
těže Miss Princess of the World 2011. 
Svět tedy už zná svoji princeznu pro 
rok 2011. Stala se jí krásná Carmen Isa-
bel Chavez z Mexika. Šárka Mohorková, 
která reprezentovala ČR, se dostala do 
superfinále, ale na nejvyšší ocenění 
bohužel nedosáhla. Podrobnosti o celé 
soutěži i o návštěvě Klášterce nad Ohří 
naleznete na webové adrese www.
missprincessworld.com                   -rony-

Kde vyrostou nové rodinné domy, kam 
umístit průmyslovou výrobu, kudy 
povede obchvat, jak lépe propojit měs-
to s okolními obcemi, které části města 
zrekultivovat, kde omezit rostoucí cha-
tové oblastí a kde naopak rekreační 
výstavbu podpořit? To vše a mnohem 
víc stanovuje územní plán, jeden z nej-
důležitějších dokumentů každé obce. 
Ten klášterecký pochází z pol. 90. let 
a i když se při jeho vzniku snažili tvůrci 
počítat se všemi variantami budoucí-
ho rozvoje města, po tolika letech už 
územní plán zastarává. Důsledkem 
tohoto postupného zastarávání je celá 
řada změn, které jsou do něj postupně 
zapracovávány. V roce 2006 byl navíc 
přijat nový stavební zákon, který mimo 
jiné přinesl důležitou změnu v oblasti 
územního plánování. Města již napříště 
nevystačí s územním plánem jen pro 
samotné území města, ale musí v něm 
postihnout celé dotčené území, tj. včet-
ně okolních obcí.                         více na str. 3.

Územní plánování
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ZPRAVODAJSTVÍ

Policie informuje ...

V kláštereckém marketu došlo na 
konci července k incidentu mezi pra-
covníkem obchodu a 21letým mužem 
z Kadaně. Podezřelému se nelíbilo, že 
byl z prodejny vykázán, a tak u vcho-
dových dveří zaútočil na poškozeného 
a to ránou pěstí do obličeje. Ke zranění 
sice nedošlo, ale útok odnesla zubní 
náhrada. Opatřit si novou bude poško-
zeného stát nejméně 30 tisíc korun. 
Násilník čelí obvinění z trestných činů 
poškození cizí věci a výtržnictví.

Řešil to ranou pěstí ...

V Klášterci nad Ohří přijali policisté 
oznámení o krádeži peněz a telefonu 
v místním baru. Poškozený uvedl, že 
kdosi využil skutečnosti, že si peněžen-
ku a telefon odložil na barový pult a 
věci odcizil. Škodu vyčíslil na necelých 
9 tisíc korun. Policisté však záhy zjistili, 
že ke krádeži nedošlo. Oznamovatel 
totiž několik dní v baru popíjel, hostil 
náhodné známé a část peněz utratil za 
nákup oblečení a jízdy taxíkem. Jelikož 
nedošlo ke spáchání trestného činu, 
bylo vyšetřování krádeže odloženo.

Hýřil a vymyslel si krádež ...

O úspory ve výši 110 tisíc korun 
nejspíše přišel důvěřivý 77letý muž 
z Klášterce nad Ohří. Podlehl prosbám 
56leté ženy ze Žatce a půjčil jí uvede-
nou hotovost. Sepsali sice dlužný úpis 
s dobou splatnosti, ale žena podmín-
ky nedodržela. Peníze si půjčila již 
v červenci a do dnešního dne senior 
neobdržel ani korunu zpět. Obrátil 
se proto na místní oddělení policie a 
jednání ženy oznámil. Nepoctivé ženě 
hrozí za podvod až pětiletý trest odně-
tí svobody.

Dobré srdce, úspory v trapu...

Klášterečtí policisté zadrželi dva muže 
krátce po krádeži. Pachatelé ve věku 27 
a 33 let překonali oplocení místní firmy 
a vnikli na pozemek. Svůj lup – trubky -  
přehodili přes plot a snažili se je odnést 
pryč. Při vyšetřování policisté zjistili, že 
na staršího z dvojice pachatelů vydal 
Okresní soud Chomutov příkaz k zatče-
ní pro spáchanou loupež. Vyšetřování 
nadále pokračuje.

Byly to trubky ...

Na konci srpna přišel o mobilní tele-
fon mladík z Klášterce nad Ohří. Ozná-
mil, že v Petlérské ulici ho požádali další 
dva mladíci o sdělení, kolik je hodin. Pak 
mu jeden z nich vytrhl telefon z ruky a 
z místa utekli. Policisté zjistili, že krádež 
má na svědomí dvojice místních pacha-
telů. 16letý byl již z krádeže obviněn, 
stejné obvinění čeká i na jeho 15letého 
společníka. Odcizený přístroj mladíci na 
neznámém místě ztratili.  Vyčíslená ško-
da činí 2 tisíce korun.

Dobrák přišel o mobil ...

Peníze se našly pro lázně, kostel, sportovce i kulturu

PNEUSERVIS
Klášterec nad Ohří, Václava Řezáče 95 

** cca 50m od kina Svět **

Prodej nových pneumatik, hliníkových kol za internetové ceny 

Prodej použitých pneumatik a hliníkových kol - velký výběr!!
Přezouvání kol - i nízkoprofi lové pneumatiky

Provádíme veškeré opravy a lepení pneumatik!!
Kontakt: +420 608 227 230, +420 777 655 177          Otevřeno Po - So

VAŠE AUTO OBUJEME ZA VELMI PŘIJATELNÉ CENY

Opět po roce se mohou Klášterečtí zapojit do sbírky pro sociálně potřeb-
né, kterou pořádá občanské sdružení Diakonie Broumov. Pořadatelé sbír-
ky přivítají nejen použité ošacení, ale také lůžkoviny, prostěradla, ručníky, 
utěrky, záclony, větší kusy látek (alespoň 1m2), polštáře, deky a obuv. Přinést 
můžete také nádobí, skleničky a hračky pro děti. Vše pokud možno čisté a 
nepoškozené. 
Z ekologických důvodů či kvůli složitému transportu nepřijímá pořadatel 
sbírky ledničky, televize, počítače a jinou elektroniku, matrace, koberce, ná-
bytek, jízdní kola a dětské kočárky. Z celkem pochopitelných důvodů byste 
neměli nosit ani znečištěný a vlhký textil.
Věci zabalené do igelitových pytlů nebo krabic můžete odevzdat na odbor 
sociálních věcí a školství v ulici Polní 683 od 24. do 27. října v době od 8 do 
17 hodin. Více informací nejen o této sbírce, ale o veškerých dalších aktivi-
tách neziskové organizace Diakonie Broumov, poskytující pomoc lidem z 
okraje společnosti, najdete na www. diakoniebroumov.org

Sociálně potřební přivítají vaši pomoc

Ve čtvrtek 22. září se konalo první 
poprázdninové zasedání kláštereckých 
zastupitelů. Starosta Houška tentokrát 
vyhověl hlasům některých zastupitelů 
a jednání svolal až na 14 hodinu. Posun 
na pozdější dobu sice znamenal větší 
zájem ze strany veřejnosti, na druhou 
stranu ovšem zasedání protáhl až do 
nočních hodin. Klášterečtí zastupitelé 
se totiž ani tentokrát nevzdali dlouhých 
debat, a rozcházeli se proto až před půl-
nocí.
Že bude nad čím diskutovat, dával už 
dopředu tušit program jednání (dotace 
Lázním Evženie, a.s. na pokrytí ztráty, 
zřízení nové příspěvkové organizace 
Gymnázium a střední odborná škola), 
ke kterému byly na místě přidány další 
„žhavé“ body, jako například situace 
v domě Mírová 481 či návrh na odvo-
lání dvou členů finančního výboru a 
předsedy kontrolního výboru. Jednání 
zastupitelů navíc jako obvykle „zpes-
třovala“ slovní klání mezi starostou 
Houškou a místostarostou Stehlíkem 
na jedné straně a Jaroslavem Krejsou 
a Jaroslavem Kohoutem na straně dru-
hé, ve kterých se na hlavu protistrany 
snášely výrazy jako trestní oznámení, 
politická šikana, neschopnost... Protože 
se ale v našem článku budeme soustře-
dit hlavně na konkrétní projednávané 
body programu, odkazuji případné 
zájemce na zvukový záznam, který se z 
každého jednání pořizuje a je k dispozi-
ci na městském úřadě. 
Úvod jednání jako obvykle zahájily 
informace vedení města. V tomto bodě 
se přítomní dozvěděli - kromě toho, 
že Bc. Kohout podal trestní oznámení 
na starostu Houšku za porušení povin-
ností při správě cizího majetku a maře-
ní úkolů úřední osoby z nedbalosti 
- například to, že se stále ještě pracuje 
na studii spojení kulturních zařízení, že 
část obyvatel ze sídliště Václava Řezáče 
protestuje proti vybudování dětského 
hřiště v této lokalitě nebo že památkáři 
nedovolili městu úplnou ani částečnou 
demolici „ruiny“ budovy Zahradní 26 a 
město v tuto chvíli hledá dotaci, z které 
by mohla být uhrazena nakládá rekon-
strukce této  historické budovy.
Na žádost zastupitelky Mgr. Dimuno-
vé bylo jako následující bod zařazeno 
projednání situace nájemníku z věžáku 
Mírová 481. Tomuto tématu věnujeme 
samostatný článek.
Po schválení smlouvy o spolupráci s 
partnerským městem Baarn, která se 
obnovuje vždy jednou za čtyři roky, při-
šel na řadu bod věnovaný hospodaření 
společnosti Lázně Evženie za 1. pololetí 
letošního roku. Akciovou společnost, 
jež zajišťuje provoz kláštereckých lázní, 
založilo a ze 100 procent vlastní město 
Klášterec nad Ohří. V čele představen-
stva stojí místostarosta Ing. Stehlík, 
místopředsedou je Mgr. M. Andrle, 
v pozici člena pak vystřídal v květnu 
odvolaného PaedDr. Homolku Stanislav 
Pechouš. Opozičním zastupitelům se 
předložený materiál příliš nepozdával. 
Kromě z jejich pohledu nedostatečně 
zpracované zprávy se pozastavili také 
nad samotnými výsledky hospodaření 
společnosti. Ing. Kostelník se například 
zajímal o to, jak je možné, že společnost 
vykazuje za pololetí jen 25 % naplá-
novaných tržeb v oblasti wellness, 
zatímco náklady služeb dosáhly už na 
konci června 132 % předpokládaných 
ročních nákladů. Vyšší výdaje vysvětlil 
Ing. Stehlík investicemi do ubytovacích 
služeb, kam lázně směřovaly v letošním 
roce nad rámec plánovaného rozpočtu 
cca 800 tisíc korun. Zároveň přítomné 
zastupitele upozornil, že i když jsou pří-
jmy z lázní nižší v oblasti wellness, tržby 
od zdravotních pojišťoven jsou nao-
pak vyšší, než se čekalo. Z předložené 
zprávy se zastupitelé dozvěděli také 

to, že vedení města není spokojené se 
současným provozovatelem restaura-
ce Peřeje, kterou má v pronájmu Vác-
lav Kříž. Podle Ing. Stehlíka se objevují 
stížnosti na úklid, nabídku i obsluhu. 
Město proto zvažuje, že restauraci při-
člení do společnosti Lázně Evženie. 
PaedDr. Homolka se při této příležitosti 
zajímal o to, zda vedení města zvážilo 
finanční stránku věci. „Vzrostou náklady 
a zároveň přijdeme o nájemné.“ Podle 
Ing. Stehlíka je ale případné přičlenění 
restaurace k lázním logické. „Nedávno 
byl zkolaudován pension a máme nyní 
kapacitu 36 lůžek bez přistýlek. Propojení 
ubytovacích a gastro služeb se proto jeví 
jako účelné.“ Navzdory řadě připomínek 
nakonec zastupitelé vzali zprávu o hos-
podaření Lázní Evženie, a.s. nadpolovič-
ní většinou hlasů na vědomí.
Diskuse k následujícímu bodu pro-
gramu byla ještě vzrušenější. Starosta 
Houška přišel s návrhem na odvolání 
Mikuláše Malasta a PaedDr. Václava 
Homolky z finančního výboru a Bc. 
Jaroslava Kohouta z čela kontrolního 
výboru, což pochopitelně vyvolalo 
odpovídající reakci. S vysvětlením sta-
rosty Houšky, že k návrhu na odvolání 
jej vedla velmi špatná komunikace se 
zmíněnými osobami, se někteří zastu-
pitelé neztotožnili. „Odvolání se bránit 
nebudou, ale v kontrolní činnosti budu 
pokračovat i nadále z pozice zastupitele,“ 
řekl závěrem Bc. Kohout. Protinávrhy na 
odvolání jiných členů finančního výbo-
ru neprošly, a tak se zastupitelé vrátili k 
hlasování o původním návrhu starosty 
Houšky, který následně schválili. Pro-
tože nikdo během jednání nenavrhl 
volbu jiného předsedy kontrolního 
výboru za odvolaného Bc. Kohouta, 
bude se ten volit až na prosincovém 
zastupitelstvu. Do té doby se kontrolní 
výbor zřejmě scházet nebude, neboť v 
jednacím řádu zastupitelstva je vyslo-
veně uvedeno, že „jednání výboru svo-
lává předseda výboru“.
Dalším dodatečně schváleným bodem 
programu byl návrh zastupitele Josefa 
Suchého, aby byla zpracována studie 
o možném využití některé z budov 
majetku města na měšťanský pivovar. 
Podle J. Suchého by byla nejvhodnější 
nějaká historická budova - zámek, č.p. 
10 na náměstí - na jejíž rekonstrukci 
by město mohlo získat dotaci. Návrh J. 
Suchého byl schválen.
V následujícím bodě se zastupitelé 
opět vrátili k tématu lázní. Tentokrát 
před nimi leželo hlasování o poskytnutí 
dotace společnosti Lázně Evženie, a.s. 
ve výši 2 miliony korun na úhradu ztráty 
za rok 2011. V současné době se podle 
Ing. Stehlíka předpokládá za rok 2011 
ztráta v celkové výši 3,8 milionu korun 
(v roce 2009 byla ztráta 3,89 mil. korun, 
v roce 2010 činila 3,06 mil. korun). Pro-
tinávrh zastupitele Krejsy, aby se hla-
sování kvůli střetu zájmu neúčastnili 
zastupitelé Pech a Stehlík, neprošel. S 
nepořízenou se potázal i zastupitel 
Kohout, jenž navrhoval schválení pou-
ze milionové dotace s tím, že zbývající 
část zastupitelstvo případně schválí 
na začátku příštího roku, až bude mít 
k dispozici řádné vyúčtování. Hlasy 13 
zastupitelů byla dvoumilionová dota-
ce Lázním Evženie „přiklepnuta“. Hned 
v dalším bodě zvedlo ruku všech 21 
zastupitelů pro přidělení dotace ve 
výši 118,5 tisíc korun Římskokatolické 
farnosti Klášterec nad Ohří na opravu 
čtyř pilířů západní strany kostela Nej-
světější Trojice. A nadělovalo se i nadále. 
Protože na květnovém jednání rozdělili 
zastupitelé kvůli úsporným opatřením 
zájmovým a sportovním organizacím 
méně peněz než v předchozím roce, 
dostal starosta za úkol připravit roz-
dělení částky do výše 500 tisíc korun 
z rezervy města. O dotaci následně 

požádal Fotbalový klub na činnost 
mládežnických družstev a SK Národní 
házené na činnost oddílu. I když někteří 
zastupitelé kritizovali, že nebyly výslov-
ně osloveny všechny organizace a o 
možnosti přidělení dalších peněz se tak 
dozvěděly jen některé z nich, dotace 
pro oba kluby byly nakonec schváleny. 
Zastupitelé Ing. Stehlík (předseda FK) a 
St. Pechouš (předseda SK národní háze-
né) se v případě hlasování o „svém“ klu-
bu hlasování neúčastnili.
V další části jednání seznámil vedoucí 
odboru kultury a cestovního ruchu 
M. Foltýn zastupitele s nově vznikající 
obecně prospěšnou společnost Desti-
nační agentura Dolní Poohří, ve které 
by mělo být město Klášterec jedním ze 
zakládajících členů. Dalšími jsou napří-
klad Žatec a Louny. Destinační agentu-
ra Dolní Poohří je spolu s dalšími třemi 

OBČANSKÉ SDRUŽENÍ NADĚJE
vás v rámci týdne neziskového sektoru srdečně zve na

Den otevřených dveří Azylového domu Naděje o.s. Klášterec nad Ohří.

13. 10. 2011 od 9:00 do 15:00 hodin

Kde: Azylový dům Naděje o. s., Osvobozená 556, Klášterec nad Ohří

V rámci dne otevřených dveří je možné seznámit se s provozem sociálních 
služeb azylového bydlení pro osoby bez přístřeší a noclehárny.

Občanské sdružení Radka zahájilo 
v květnu 2010 projekt Komunitní plán 
sociálních a souvisejících služeb 2012-
2016 v regionu Kadaň – Klášterec nad 
Ohří. Cílem tohoto plánu je propojit 
obě města v oblasti sociálních a souvi-
sejících služeb v jeden region a zajistit 
tak efektivní rozvoj právě těchto služeb 
v Kadani i Klášterci nad Ohří, stejně 
tak jako v obcích v jejich spádových 
oblastech v období let 2012 – 2016. 
Celý plán vzniká za fi nanční podpo-
ry získané z dotačního titulu v rámci 
Evropského sociálního fondu, operač-
ního programu lidské zdroje a zaměst-
nanost – opatření 3.1 Podpora sociální 
integrace a sociálních služeb. 
Už rok se schází pracovní skupiny z 
oblastí péče o seniory, osoby se zdra-
votním znevýhodněním, osoby se 
závislostí, etnické menšiny, o občany v 
přechodné sociální krizi, občany spo-
lečensky nepřizpůsobené a o rodinu a 
dítě, které Komunitní plán vytvářejí. Ten 
je nyní ve stádiu návrhu, ale už má prak-
tické výstupy – např. workshopy týkají-
cí se fi nanční gramotnosti a besedy, 
které se budou pořádat na základních 
školách v Kadani a v Klášterci nad Ohří 
na téma Lidská důstojnost a postoje k 
lidem se zdravotním postižením.
Nedílnou součástí je také účast veřej-
nosti na celém dokumentu. Od 1. října 

do 31. října 2011 proběhne připomín-
kovací proces, kdy bude návrh doku-
mentu předložen široké veřejnosti 
k připomínkování. Máte i Vy nějaký 
nápad? Podělte se s námi!
Distribuční místa Návrhu Komunitního 
plánu sociálních služeb a souvisejících 
služeb regionu Kadaň – Klášterec nad 
Ohří: Radka o. s., městské a obecní úřa-
dy, informační centra, městské knihov-
ny, poskytovatelé sociálních služeb, 
internetové stránky: www.radka.
kadan.cz, www.mesto-kadan.cz, www.
muklasterec.cz. Konzultace a dotazy: 
Petra Kořánová; Radka o. s.; Kpt. Jaroše 
630; Kadaň, tel. č. 739 654 331, email: 
komunitniplan@kadan.cz 
Veřejné konzultační hodiny: pondělí až 
pátek od 8 do 15 hodin.                        -PK-

Komunitní plánování. Zapojte se i vy.

agenturami (České Švýcarsko, České 
středohoří a Krušné hory) výsledkem 
nového projektu s názvem Brána do 
Čech, který na podporu cestovního 
ruchu na svém území spustil Ústecký 
kraj. Kromě schválení vstupu města do 
zmíněné agentury klášterečtí zastupi-
telé zároveň odsouhlasili jmenování 
J. Houšky a PaedDr. M. Řebíčka členy 
správní rady a M. Bilíka členem dozor-
čí rady nově vznikající agentury Dolní 
Poohří. Následně zastupitelé schválili 
poskytnutí grantu na podporu kulturní 
činnosti v 3. okruhu „Duše podzimu“ 
v celkové výši 100 tisíc korun čtyřem 
žadatelům. V závěru jednání se zastupi-
telé věnovali situaci kolem klášterecké-
ho Gymnázia a střední odborné školy 
(tématu věnujeme samostatný článek) 
a schválili zprávu o činnosti městské 
policie a policie ČR.                                  -lara-

Tento projekt je financován z prostředků ESF prostřednictvím Operačního 
programu Lidské zdroje a zaměstnanost a státního rozpočtu ČR

!! NEPŘEHLÉDNĚTE !!
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Podle místostarosty Ing. Stehlíka, kte-
rý je zároveň krajským zastupitelem, 
neexistuje v tuto chvíli žádná reálná 
možnost, že by kraj zachoval školu 
samostatnou. „Před usnesením kraje 
byla vedena intenzivní jednání, zkusili 
jsme to, ale dostali jsme jasnou odpo-
věď. Buď sloučení, nebo si školu vezme-
me. Kraj nic jiného nepřipustí.“
Přestože to jednu chvíli vypadalo, 
že město bude muset založit zcela 
novou školu, což nám potvrdila i 
vedoucí odboru školství Ing. Řeháč-
ková ve svém rozhovoru pro Klášte-
recké noviny, situace bude nakonec 
podstatně jednodušší. Jak se pří-
tomní zastupitelé dozvěděli, došlo 
v průběhu jednání na krajském úřa-
dě k zásadnímu posunu. Namísto 
nutnosti zakládat novou školu, pro-
běhne pouze pozměňovací řízení. 
Škola si tak bude moci do budoucna 
nechat svůj dosavadní název a změ-
na nenastane ani na pozici ředitele 
školy, kterou v současné době zastá-
vá Ing. Kovandová.

Ing. Řeháčková následně objasnila 
zastupitelům další postup. „V pří-
padě, že zastupitelstvo města schválí 
předložené usnesení, založí město pří-
spěvkovou organizaci a předloží pří-
slušným orgánům podklady pro zápis 
změny ve školském rejstříku. Na zákla-
dě usnesení bude zastupitelstvo kraje 
jednat o zrušení nebo změně svého 
původního usnesení o sloučení střed-
ních škol, včetně Gymnázia a střední 
odborné školy v Klášterci, které z toho 
bude vyjmuto. Do 30. října by město 
mělo dostat návrh dohody o převodu 
činností a majetku.“ 
Před samotným hlasováním se 
opět dlouze diskutovalo o tom, zda 
město opravdu vyčerpalo všechny 
možnosti, zda rozpočet města une-
se fi nancování provozu další školy, 
zda tím nebudou trpět dosavadní 
příspěvkové organizace města ať z 
oblasti školství či kultury a zda bude 
mít klášterecká střední škola i do 
budoucna dostatek žáků. Zatímco 
někteří ze zastupitelů i přítomná 

ředitelka školy hodnotili budoucnost 
školy s ohledem na dobré výsledky, 
šikovné žáky a kvalifi kovaný peda-
gogický sbor pozitivně, jiní, jako 
například zastupitel Krejsa, proroko-
vali střední škole pod správou města 
brzký konec. 
Kdo měl pravdu, nám ukáže až 
budoucnost. Co je jisté už teď, je fakt, 
že zastupitelé schválili 1. zřízení pří-
spěvkové organizace Gymnázium a 
Střední odborná škola, Klášterec nad 
Ohří, Chomutovská 459, 2. zřizovací 
listinu s účinností od 1. 7. 2012 a 3. 
převzetí zřizovatelských kompetencí 
Gymnázia a Střední odborné školy, 
Klášterec nad Ohří, Chomutovská 
459, příspěvková organizace, od 
Ústeckého kraje, včetně všech závaz-
ků a to i personálních, včetně zacho-
vání obsazení funkce ředitele školy, s 
účinností od 1. 7. 2012. Práva a závaz-
ky budou specifi kovány v Dohodě 
o převodu činností a majetku, která 
podléhá schválení Zastupitelstvu 
města Klášterce nad Ohří.            -lara-

Klášterec se své střední školy nevzdá!
Klášterecké zastupitelstvo odhlasovalo převedení Gymnázia a SOŠ 
Klášterec nad Ohří do nové organizace zřizované městem, díky 
tomu se naše škola vyhne zařazení do páteřní školy s centrem v 
Kadani. Zůstane sice státní školou, ale zřizovat a fi nancovat její pro-
voz nebude krajský úřad, nýbrž město Klášterec nad Ohří. Jsme rádi, 
že nám zůstane naše „trade mark“, že nebudeme součástí žádného 
účelového slepence. Vždy jsme si zakládali na tom, že máme svou 
tvář, že svým studentům poskytujeme prostředí, v němž se nikdo 
anonymně neztrácí. Naší ctižádostí bylo, je a bude připravit studen-

ty tak, aby mohli úspěšně pokračovat na vysokých školách nebo se dobře uplatnit na trhu práce. Jsme hrdi na to, že 
můžeme učit ve městě, jehož vedení i zastupitelé mají dobrý vztah ke své jediné střední škole a byli ochotni ji podpořit i 
ve chvíli, kdy došlo na lámání chleba. Za jejich účinnou podporu jim děkujeme.                         Vedení a pedagogové školy

GSOŠ pod městem - stejná škola, stejný název, stejný ředitel

Trvat na podmínkách smlouvy a 
vyžadovat smluvní pokutu od „hříšní-
ka“, nebo podpořit zájem inteligent-
ního a vzdělaného člověka zakotvit v 
našem městě? Před takovou volbou 
stáli klášterečtí zastupitelé, kterým 
se již podruhé v rozmezí pouhých tří 
měsíců dostala na stůl kauza pozemků 
určených pro stavbu rodinného domu 
v ulici Cihlářská.
Když před čtyřmi lety Jaroslav Heindl 
pozemek od města kupoval za účelem 
postavit na něm dům, souhlasil pod-
pisem příslušné kupní smlouvy s pod-
mínkou, že pokud nedodrží termín pro 
podání žádosti o vydání stavebního 
povolení, zaplatí městu pokutu 500 
tisíc korun. Léta běžela, ale žádost o 
stavební povolení podána nebyla. Na 
výzvy k zaplacení smluvní pokuty zare-
agoval Jaroslav Heindl, který si mezi-
tím postavil dům v Kadani, žádostí o 

prominutí smluvní pokuty a o povole-
ní převést pozemek v centru Klášterce 
jinému zájemci, MUDr. Pšenákovi. 
V červnu o jeho žádosti jednali zastupi-
telé a mnohým se tento postup nelíbil. 
Na jednu stranu chtěli vyjít vstříc MUDr. 
Pšenákovi, na druhou stranu se jim 
nelíbila možnost prominout J. Heind-
lovi půlmilionovou pokutu. Celá věc 
byla o to komplikovanější, že na zastu-
pitelstvu nebyl žádný z nich přítomen, 
a zastupitelé tak nevěděli, jak mají oba 
pánové plánovaný převod pozemků 
ošetřený. Nakonec proto zvítězil pro-
tinávrh Ing. Mazánkové, podle kterého 
měl J. Heindl zmíněný pozemek pře-
vést zpět na město. Pokud by tak učinil 
do 31. 7. 2011, měla mu být smluvní 
pokuta snížena na sto tisíc korun. To 
se ale nestalo, a tak podle Kateřiny 
Frajbišové z odboru správy majetku 
směřovaly na majitele pozemku další 

výzvy k uhrazení celé částky. Výsled-
kem byla opětovná žádost J. Heindla 
o prominutí pokuty a o souhlas s pře-
vodem pozemku na MUDr. Pšenáka. 
Jeho zájem postavit rodinný dům v 
této lokalitě trvá a je ochoten převzít 
podmínky kupní smlouvy uzavřené 
mezi městem a současným majitelem 
pozemku J. Heindlem. V září se proto 
ocitla celá věc znovu před zastupiteli. 
Autorka předchozího červnového 
usnesení Ing. Mazánková zopakova-
la svůj názor, že proti zájmu MUDr. 
Pšenáka stavět na tomto pozemku nic 
nenamítá, ale zajímalo ji, jak se součas-
ný vlastník pozemku hodlá postavit k 
pokutě za porušení smlouvy. Jaroslav 
Heindl, který byl tentokrát na zastu-
pitelstvu přítomen, následně zastupi-
telům s úsměvem vysvětlil, že pokutu 
může zaplatit, ale pozemek pak prodá 
za tržní cenu. „Já kupce mám. Jsou to 

cizí příslušníci, kteří jsou z Ukrajiny a mají 
o to zájem. Takže můžete rozhodnout 
o dvou možnostech, buď půl milionu 
pokutu, nebo...“
Do diskuse, zda podpořit dohodu 
MUDr. Pšenáka a J. Heindla, nebo trvat 
na půlmilionové pokutě, kterou si pak 
bude J. Heindl s velkou pravděpodob-
ností kompenzovat vyšší cenou při 
prodeji pozemku někomu jinému, se 
zapojila celá řada zastupitelů. Někteří 
z nich trvali na tom, že město se musí 
chovat jako řádný hospodář, a nemůže 
proto pokutu odpustit. Byl by to nejen 
špatný příklad do budoucna, ale měs-
to bude v době, kdy se chystá převzít 
zdejší střední školu, peníze potřebo-
vat. Jiní zastupitelé poukazovali na to, 
že MUDr. Pšenák nemá o pozemek s 
pětisettisícovou „přirážkou“ zájem a 
oni tak svým rozhodnutím ztíží zájem 
inteligentního a vzdělaného člověka 

usadit se natrvalo v našem městě.
Výsledkem diskuse bylo hlasování, ve 
kterém zastupitelé schválili jak promi-
nutí smluvní pokuty ve výši 500 tisíc 
korun Jaroslavu Heindlovi, tak převod 
pozemku mezi J. Heindlem a MUDr. 
P. Pšenákem. A to „za podmínky uza-
vření dohody mezi Městem Klášterec 
nad Ohří a MUDr. Pšenákem o převzetí 
závazků z kupní smlouvy ze dne 7.9. 
2007 (povinnost požádat stavební úřad 
Městského úřadu v Klášterci nad Ohří 
o vydání stavebního povolení případ-
ně ohlášení stavby rodinného domu, a 
to do 2 let od podpisu dohody, do 5 let 
od podpisu dohody požádat o vydá-
ní kolaudačního souhlasu rodinného 
domu a ve lhůtě 5 let od provedení 
kolaudace stavby nezcizit pozemek).“ 
11 zastupitelů bylo pro, 3 proti, 5 se při 
hlasování zdrželo a 2 zastupitelé nehla-
sovali.                                                        -lara-

Peníze, nebo inteligence? Těžká volba kláštereckých zastupitelů.

Nový stavební zákon a nutnost rea-
govat na aktuální rozvoj města při-
měl město Klášterec už před nějakou 
dobou k rozhodnutí nechat vypraco-
vat nový územní plán. Tvorba územní-
ho plánu je velmi složitý proces, a jeho 
příprava proto potrvá ještě nejméně 
dva roky. „V současné době je zpraco-
ván Návrh zadání Územního plánu. K 
tomuto návrhu mohou dotčené orgány 
uplatnit do poloviny října námitky, kte-
ré se následně vyhodnotí. V listopadu 
schválí Návrh zadání rada města a v 
prosinci o něm budou hlasovat zastupi-
telé,“ vysvětluje nejbližší kroky při tvor-
bě územního plánu Alena Eclerová z 
odboru stavebního úřadu a územního 
plánování. Zatím ale mluvíme stále 
pouze o návrhu. Práce na samotném 
územním plánu začnou až v příštím 
roce. „Zpracování bude probíhat ve dvou 

etapách. Nejprve vznikne koncept, jehož 
schválení předpokládáme v roce 2012, a 
teprve následující rok bude proces tvor-
by nového územního plánu dokonče. V 
souvislosti s tvorbou územního plánu 
je třeba nechat zpracovat celou řadu 
studií, jako jsou studie biokoridorů, stu-
die posouzení vlivů na životní prostředí 
- tzv. EIA - a další. Pokud půjde vše hladce, 
mohli by zastupitelé o novém územním 
plánu hlasovat někdy na konci prosince 
2013,“ myslí si Alena Eclerová.
Při tvorbě územního plánu se pochopi-
telně nemůže Klášterec řídit jen svými 
představami, ale musí respektovat poli-
tiku územního rozvoje České republiky a 
také územní plán platný na území Ústec-
kého kraje. V úvahu musí tvůrci nového 
územního plánu města vzít i další mate-
riály kraje, jako jsou Krajský program 
snižování emisí a imisí znečišťujících 

látek, Energetická koncepce Ústeckého 
kraje či Plán rozvoje vodovodů a kanali-
zací Ústeckého kraje. 
Jak lze vyčíst ze zveřejněného návrhu, 
nový územní plán by měl například pro-
věřit původní komunikační koridor mezi 
ZKL a Jezerní Horou, vyžití prostoru ZKL, 
celý prostor pod Šumnou na možnost 
výstavby vilové čtvrti, stabilizovat trasu 
silničního obchvatu Klášterce, vytyčit 
nové cyklostezky a podobně. Kromě 
vymezení částí města určených k rege-
neraci (lom pod Špičákem, prostor pod 
Holubím vrchem – zahrádky, prostor 
okolo zalesněného návrší u koupaliště) 
či k opětovnému využití (areál ZKL, pro-
stor nádraží, areál Lesů ČR v Nádražní 
ulici, kostel a hřbitov v Mikulovicích, 
sportovní plochy na Petlerské, letní kino 
a okolí pivovaru) by měl nový územní 
plán stanovit i určitá omezení. Tak napří-

klad veškerá nová výstavba by měla i 
do budoucna respektovat historické 
dominanty města, což znamená, že 
bude vznikat jen nízkopodlažní zástav-
ba s výškou maximálně čtyřpatrového 
obytného domu. Určité omezení se 
bude týkat i dalšího rozvoje větrných a 
fotovoltaických elektráren, které budou 
moci být umístěny jen na místech, se 
kterými počítá už stávající územní plán.
V rámci rozvoje dopravní infrastruktury 
bude nový územní plán určovat napří-
klad rozšíření parkovacích ploch na 
sídlištích, vymezení silničního obchvatu 
I/13, propojení průmyslové zóny VERNE 
s Miřeticemi (silniční, autobusové, cyklo), 

Rodí se nový územní plán města. Dokončený by měl být v roce 2013

V předchozích vydáních Kláštereckých 
novin jsme vám postupně představili 
činnost odboru sociálních věcí, dluho-
vé poradny a naposledy klášterecké 
pobočky občanského sdružení Naděje. 
V našem miniseriálu o organizacích 
nabízejících pomoc lidem v složité 
životní situaci se tentokrát zaměříme na 
Poradnu pro rodinu a mezilidské vztahy, 
kterou provozuje stejnojmenné kadaň-
ské občanské sdružení. 
Poradna funguje od dubna 2009 a 
lidem poskytuje zdarma odborné 
sociální poradenství, terapie a sociál-
ně-právní konzultace. Na její pracovní-
ky se můžete obrátit nejen s rodinnými 
starostmi (domácí násilí, konflikt v rodi-
ně, problémy s dětmi), ale i s osobními 
problémy (deprese, úzkosti, návyky a 
zlozvyky, nedostatek sebekontroly či 
sebevědomí). Kromě psychologické 
pomoci se vám v Poradně dostane i 
rady v oblasti sociálně právní. Zdejší 
odborní pracovníci vám poradí napří-
klad s podáním návrhu na rozvod, na 
zvýšení výživného pro nezletilé děti či 
na ustanovení opatrovníka, pomohou 
vám při zpracování žádosti, podání a 

výjezd ze ZKL a lokality Korea ve směru 
do města, řešení prostoru autobusové-
ho nádraží a přejezdu žel. tratě, zklidnění 
nebo zkapacitnění ulice Komenského, 
nové řešení křižovatky u pivovaru či dal-
ší propojení zástavby na pravém břehu 
Ohře (Rašovice, Lestkov) s Kláštercem, 
které povede mimo prostor městské 
památkové zóny. 
Do Návrhu zadání Územního plánu 
Klášterce nad Ohří můžete nahlédnout 
do 21. října v kanceláři č. 405 měst-
ského úřadu a k dispozici je také na 
internetových stránkách města www.
muklasterec.cz. Přiloženy jsou i grafi cké 
výkresy.                                                        -lara-

Poradna vám pomůže s vaším trápením

MĚSTSKÝ ÚSTAV SOCIÁLNÍCH  

SLUŽEB KLÁŠTEREC N. O.

vás zve na

Den otevřených dveří
11. 10. 2011 od 9:00 do 17:00 

hodin

MÚSS, Lipová 545, Klášterec n.O. 

Pro zájemce budou připraveny propagač-
ní materiály, dostanou se jim informace o 
všech poskytovaných službách a budou 
si moci prohlédnout zařízení.

odvolání k různým institucím nebo 
zprostředkují kontakt na další služby.
Přestože poradna funguje teprve 
necelé tři roky, využily jejích služeb už 
desítky lidí. Jenom v předchozím roce 
přišlo do Poradny 91 nových lidí, cel-
kem tu za rok 2010 proběhlo 364 hodi-
nových konzultací. Cestu sem našli 
jednotlivci, páry i celé rodiny. Někteří 
se přišli jen poradit, jiní do Poradny 
docházejí dlouhodobě. Přestože toto 
zařízení působí v Kadani, zaznamenali 
v Poradně v loňském roce více než tři 
desítky klientů z Klášterce. Žen přišlo 
dvakrát více než mužů a nejvíce klien-
tů je ve věkové kategorii 26-35 let. 
Hlavní příjem Poradny pro rodinu a 
mezilidské vztahy tvoří státní dotace z 
ministerstva práce a sociálních věcí, na 
její provoz podstatně přispívá město 
Kadaň a 30tisícovou dotací podpořilo 
v loňském roce její činnost také město 
Klášterec. 
Pro ty, kteří mají v úmyslu služeb 
poradny teď nebo v budoucnu využít, 
uvádíme na závěr několik důležitých 
údajů. Poradna sídlí v Jungmannově 
ulici č.p. 742 v Kadani. Její pracovníky 
můžete kontaktovat na telefonním 
čísle 731 963 930 nebo písemně na 
emailové adrese poradna.kadan@
seznam.cz Další informace najdete na 
www.poradnakadan.estranky.cz            

Den otevřených dveří se koná v rámci celo-
státní akce Týdne sociálních služeb ČR. 
více na: www.tyden-socialnich-sluzeb.cz
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Nájemníci z Mírová 481 se bouří

Když v roce 2007 rozhodli klášterečtí 
zastupitelé o tom, že město prodá 
své byty, byl zároveň s podmínkami 
prodeje stanoven také časový harmo-
nogram. Do poslední 4. etapy, která 
měla odstartovat 1. ledna 2010, byly 
kromě bytů v ulici Václava Řezáče a 
J.A. Komenského zařazeny také dva 
věžové domy v ulici Mírová. Už v druhé 
polovině roku 2009 se ale začalo mluvit 
o tom, že prodej bytů v těchto domech 
proběhne jiným způsobem. Nejprve 
rada města a v únoru 2010 i zastupitel-
stvo rozhodlo o tom, že domy budou 
prodány jako celek jednomu majiteli. 
Vedoucí finančního výboru Ing. Marek 
tehdy v Kláštereckých novinách vysvět-
loval, že vedení města se takto rozhod-
lo z obavy, že mezi nájemníky z Mírové 
480 a 481 nebude o koupi bytů takový 
zájem a plno jich tak zůstane nepro-
daných. Pokud ovšem město prodá 
domy jako celek, získá celou částku z 
prodeje najednou a zajistí si tak jedno-
rázový příjem do městské kasy.
Už tehdy se ovšem objevily pochyb-
nosti, zda si zdejší nájemníci budou 
moci byty koupit skutečně za stejných 
podmínek jako nájemníci bydlící v 
ostatních městských bytech. Navzdo-
ry těmto pochybnostem zastupitelé 
29. dubna 2010 rozhodli o prodeji 
obou „věžáků“ Václavu Kordulíkovi 
za 9 milionů korun. Ten se zavázal, že 
odkoupené domy rozdělí na bytové 
jednotky, které pak nabídne oprávně-
ným nájemníkům za stejných podmí-
nek, za jakých své byty nabízelo město, 
a zachová i městem stanovenou kupní 
cenu.
Už od počátku si ale řada zdejších 
nájemníků stěžovala, že podmínky 
nejsou tak úplně stejné. Nájemníci z 
Mírové 480 a 481 neměli například 
možnost koupit za výhodnějších pod-
mínek byt na patře nebo ve vchodě a 
nemohli žádat prohlášení bytu za soci-
ální. S postupem času nepříjemností 
přibývalo. Vše vyvrcholilo předloženou 
nabídkou kupní smlouvy, která nejen 
že obsahovala předkupní právo, ale 
zcela proti obvyklému trendu určovala 
jako plátce daně z převodu nemovi-
tosti kupujícího. Zažitý postup přitom 
tuto povinnost ukládá prodávajícímu a 
při prodeji svých bytů jej respektovalo 
i město. 
Nájemníky z Mírové 481 navíc rozezlil 
fakt, že se majiteli bytů v domě stali dva 
„Kordulíkovi“ lidé - Pavel Kříž a Ing. Jiří 
Suremka. Byla tak naplněna zákonná 
podmínka tří různých vlastníků, která 
znamená automatický vznik nového 
SVJ (Společenství vlastníků bytových 
jednotek). Stalo se tak v dubnu 2011. 
V. Kordulík, P. Kříž a Ing. Suremka si 
zároveň rozdělili jednotlivé funkce ve 
výboru Společenství. Jak na zářijovém 
jednání zastupitelstva přítomným 
zastupitelům objasnila právní zástup-
kyně nájemníků JUDr. Martinů, tento 

výbor následně v červnu 2011 uzavřel 
s V. Kordulíkem smlouvu o finanč-
ním vyrovnání. „Předmětem tohoto 
vyrovnání je to, že pan Kordulík vložil do 
rekonstrukce domu 11 milionů a žádá 
po SVJ, aby mu tuto částku vrátilo. Je to 
velký problém, neboť nájemníci jsou už 
dopředu zavazování, že až si byt koupí 
a stanou se členy SVJ, budou splácet 
nemalý úvěr. Je otázkou, jestli byla tato 
částka skutečně proinvestována. Navíc 
se dokonce zdá, že na opravu domu byla 
panu Kordulíkovi přiznána dotace z pro-
gramu Zelená úsporám.“
Další problematický okamžik nastal v 
květnu 2011, kdy byly čtyři byty v Míro-
vé 481 převedeny otvické firmě World 
Invest. Ta se rozhodla z nich vytvořit 
tzv. vstupní byty pro lidi v tíživé soci-
ální situaci. Zastupitelstvo sice její plán 
nepodpořilo, společnost ale přesto 
dotaci z ministerstva pro místní rozvoj 
na výstavbu bytů dostala. 
V červnu, když začaly být nájemníkům 
předkládány návrhy smluv na koupi 
bytů, nastalo podle JUDr. Martinů zdě-
šení. „Dozvěděli se, že existuje nějaká 
dohoda o finančním vyrovnání, o které 
neměli ani tušení a kterou podepsali zmí-
nění tři lidé a zakladatelé SVJ. Už toto asi 
není v souladu s dobrými mravy, zvlášť 
pokud byla opravdu na rekonstrukci 
poskytnuta dotace. Dále tam bylo před-
kupní právo na dobu 3 let. Za bytem se 
tak táhne závazek na úvěr a navíc povin-
nost platit daň z převodu nemovitosti.“
Za této situace je celkem pochopitelné, 
že se řada nájemníků zdráhá smlouvy 
o koupi bytu s V. Kordulíkem podepsat, 
i když mají o byt zájem. Najali si proto 
právního zástupce a společně s ním 
hledají možná řešení. Smlouvu musí 
podepsat do konce září a V. Kordulík 
jim podle nich žádné ústupky dělat 
nehodlá. Pokud nepodepíší, vystavují 
se riziku, že jejich byt bude prodán 
třetí osobě. Nájemníci se proto spolu s 
JUDr. Martinů obrátili se žádostí o řeše-
ní své svízelné situace na vedení města 
a na zastupitelstvo, které před více než 
rokem o prodeji domů V. Kordulíkovi 
rozhodlo. 
O tom, jak se k jejich žádosti o pomoc 
postavili klášterečtí zastupitelé, jaké 
bylo jejich usnesení a jak celá záležitost 
dopadla, se dozvíte v následujícím 
vydání Kláštereckých novin. Ty, kterým 
se nechce z jakéhokoli důvodu čekat na 
příští vydání Kláštereckých novin a spo-
kojí se prozatím s pouhým usnesením 
zastupitelstva, odkazuji na internetové 
stránky města www.klasterec.cz, kde v 
sekci Úřední deska najdou kompletní 
usnesení z 8. zasedání Zastupitelstva 
města.                                                          -lara-

Eliška Radová

Ondřej Dobrisan

foto: www.profi fotoart.cz

Antonín Dittrich

Jan Hnilička

Nikola Jánská

Denisa Lulová

Matěj Kříček

Nikol Kohoutová

Noví občánci města

Pedikúra, manikúra, gely, masáže

Klášterec n.O. - tel.: 734 675 207
Kdykoliv, možno i u Vás doma

Dítě a špatná výslovnost
Špatná výslovnost (patlavost = 
dyslalie) je nejčastější poruchou 
komunikačních schopností u dětí. 
Dítě si osvojuje mluvenou řeč 
jako prostředek k mezilidskému 
dorozumívání. Vývoj řeči probíhá 
souběžně s vyzráváním vyšší ner-
vové činnosti, která je pro každé 
dítě zcela individuální.
Správná výslovnost dítěte školního 
věku je jednou z podmínek jeho 
školní úspěšnosti. Je samozřejmé, 
když dítě nějakou hlásku špatně 
vysloví, že ji i špatně napíše (př. rak 
- lak).
Na správném vývoji řeči a artikulaci 
má také výrazný podíl kvalita řeči 
rodičů. Úprava vadné výslovnosti u 
adolescentů a dospělých vyžaduje 
speciální metodické postupy. Je 
časově náročnější, protože se jed-
ná o změnu pevných artikulačních 
návyků.
V humanitních oborech a při výko-
nu náročných profesí, které mají 
styk s veřejností, je vyžadovaná 
nejen přesná výslovnost, ale i jazy-
ková kultura mluveného projevu. 
Mezi nejčastější příčiny špatné 
výslovnosti dětí patří vlivy dědič-
nosti (artikulační neobratnost, 
vrozená řečová slabost), pohlaví 
dítěte (chlapci 2/3), poruchy zra-
ku a sluchu, poruchy centrální 
nervové soustavy, riziková těho-
tenství, poškození při porodu a 
vlivy prostředí – nesprávný řečový 
vzor, dvojjazyčné prostředí, chyby 
ve výchovném přístupu (tresty, 
posměch, citové strádání, zane-
dbávající výchova apod.).
Často se rodiče ptají, kdy začít 
s nápravou špatné výslovnosti. 
Naštěstí mýtus, že stačí věnovat se 
rozvoji komunikačních schopností 
dítěte v 5 letech, je již překonán. 
Mezi 5. – 6. rokem se totiž začíná 
měnit dentice (chrup) dětí, a tím je 
ztížená náprava sykavek a hlásek L, 
R, Ř. 
Pokud rodič pozoruje u svého 
dítěte nesprávnou výslovnost něk-
terých hlásek (kromě r a ř) nebo 
nahrazování některých hlásek 
jinými, je namístě už kolem 4. roku 
věku dítěte vyhledat logopeda, 
který poradí, jak dál.
V případě, že od 3. roku věku dítě-
te rodič pozoruje u svého dítěte 
výraznou odchylku řeči, např. při 
výslovnosti sykavek si dítě „šlape 
na jazyk“ a nebo tzv. ráčkuje, je veli-
ce žádoucí se obrátit na logopeda 
už kolem třetího roku. Zde nebu-
de probíhat klasická logopedická 
péče, ale dítě se bude učit hrát si s 
mluvidly, a tím procvičovat pohyb-
livost jazyka.
Právě neobratnost mluvidel je 
jeden z opomíjených, ale podstat-
ných faktorů, který má velký vliv na 
rozvoj správné výslovnosti dítěte. 

PhDr. Vlasta Šedá
speciální pedagog a
logoped PPP Kadaň

okénko PPPokénko PPP

Městská knihovna v Klášterci nad Ohří pořádá každoročně pro své čtenáře týden 
motivačních akcí. Akce jsou určeny nejen pro čtenáře stávající, ale i pro ty, kteří 
si dosud cestu do knihovny nenašli a možná že by chtěli její služby vyzkoušet. 
Hlavní nabídkou pro nové zájemce o služby knihovny je 50% sleva na zápisném 
na dobu jednoho roku. Za 50,- Kč si můžete v knihovně nejenom půjčovat knihy, 
ale také si vybírat z pestré nabídky novin a časopisů, zúčastňovat se akcí pořáda-

ných pro naše čtenáře a využívat bezplatného internetu. To vše v opravdu příjemném a klidném prostředí naší knihovny. 
Nabídka 50% slevy platí pro nově přihlášené čtenáře do konce měsíce října. I pro čtenáře stávající máme výhodnou nabíd-
ku. Dlužíte nám knihy po výpůjční lhůtě? No ano, to se může stát každému. Přijďte je vrátit do pondělí 10. října a nebudete 
platit za upomínku. Amnestie, to je to slovo, které vám při této akci vytane na mysli.
V rámci týdne knihoven nabízíme i dvě zajímavé akce. V oddělení pro dospělé vás zveme na „Posezení se“ - spisovatelkou 
Petrou Makoliovou – Martiškovou. Příjemné posezení u kávy a povídání o literární tvorbě osloví asi hlavně něžnou polovi-
nu lidstva. Posezení je zdarma v oddělení pro dospělé městské knihovny v pátek 21.10. od 15 do 17 hodin. Nejedná se o 
přednášku, takže můžete přijít kdykoli v tomto rozmezí a se spisovatelkou si popovídat.
A protože myslíme i na dětičky, pozvali jsme na Týden knihoven opět veleoblíbeného ilustrátora dětských knížek pana 
Adolfa Dudka. Ten dokáže svými kouzly s barvami vykouzlit úsměv na dětských tvářích. Pořad je určen pro žáky klášterec-
kých ZŠ a není tedy vypsán termín pro veřejnost. Trochu nás to mrzí, ale pan Dudek je opravdu velmi vytížen, a tak zvládne 
jen dva pořady v městské knihovně, a ty už jsou naplněny.
Městská knihovna je tu pro vás otevřena v pondělí, středu a pátek od 9 do 12 a od 13 do 17 hodin (ve středu do 18). Veškeré 
další informace a podrobnosti o amnestii a slevách naleznete na webu knihovny www.knihovnaklasterec.cz

Mgr. M. Biša, ředitel knihovny

Týden knihoven, akce pro čtenáře i nečtenáře

Na zámku návštěvníci s úžasem sledovali orloj

Klášterec se může chlubit novou atrakcí. Po Praze a Olomouci je totiž třetím měs-
tem v republice, které má svůj orloj. Při páteční noční návštěvě zámku si přítomní 
mohli užít nejen zajímavou podívanou ze zámecké věže, ale zhlédnout také origi-
nální živý orloj, ve kterém 12 apoštolů nahradili významní rodáci a obyvatelé měs-
ta žijící v různých historických dobách Klášterce. Zajímavý nápad, který zrealizoval 
ředitel zámku společně s divadelní společností Klas, se dočkal u návštěvníků velmi 
kladného ohlasu a za jeho originalitu sklidili aktéři zasloužený potlesk.           -rony-



15. října v 17.30 a 20.00 hodin
Kino Svět
VIDITELNÝ SVĚT
Slovensko, 2011, 104 minut. 
Mládeži do 12 let nevhodné
Vstupné: 70,- Kč

18. a 19. října v 19 hodin
Kino Svět
ZKAŽENÁ ÚČA
USA, 2011, 92 minut, české titulky. 
Mládeži do 12 let nevhodné
Vstupné: 70,- Kč

19. října od 19 hodin
Kulturní dům
ZE DVOU SE TO LÉPE TÁHNE 
Nový zábavní pořad Zdeňka Izera. 
Jako host vystoupí zpěvačka Šárka Vaň-
ková. 
Vstupné: 
190,- Kč / D 150,- Kč / KMD 100,- Kč

20. a 21. října v 17 hodin
Kino Svět
AUTA 2
USA 2011, 110 minut, český dabing. 
Mládeži přístupné
Vstupné: 70,- Kč

21. října od 15 do 17 hodin
Městská knihovna - odd. pro dospělé
„POSEZENÍ S...“
Povídání o literární tvorbě se spisovatel-
kou Petrou Makoliovou – Martiškovou. 

21. října od 18 hodin
Zámek - renesanční sál
KONCERT MEZZOSOPRANISTKY 
JARMILY KOSINOVÉ
Pořádá ZUŠ Klášterec nad Ohří

21. října od 19 hodin
Kulturní dům
PRODLOUŽENÁ
KURZU TANCE PRO MLÁDEŽ 
K tanci hraje MIDI MUSIC.
Vstupné: 90,- Kč

22. října v 18 hodin
Kino Svět
CAPTAIN AMERICA: PRVNÍ AVENGER
USA, 2011, 125 minut, český dabing. Mlá-
deži přístupné
Vstupné: 70,- Kč

22. října od 20 hodin
Kulturní dům - kavárna
KAVÁRNIČKA PEPY ŠTROSSE
Hosté: básník Honza MIKEŠ a Martin 
BAŽANT.
Vstupné: 80,- Kč
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do 28. října
Zámek - Galerie Thun 
SALÓN KLÁŠTERECKÝCH
VÝTVARNÍKŮ
Výstava kláštereckých umělců a přátel. 

do 30. listopadu
Zámek
VELKÁ KRYSÁCKÁ VÝSTAVA

6. října od 19 hodin
Kulturní dům
SOUSEDKA
Francouzská komedie o lidech, kteří byli 
zvyklí žít sami a teď se pokoušejí žít ve 
dvou. Herecký koncert Hany Saidlové a 
Lukáše Vaculíka.
Vstupné: v předprodeji 100,- Kč, před 
představením 150,- Kč

6. října v 19 hodin
Kino Svět
GENERACE SINGLES
ČR, 2011, 77 minut. Mládeži přístupné
Vstupné: 65,- Kč

7. října od 17 hodin
Galerie Kryt
KOMIKSY KÁJI SAUDKA
Vernisáž výstavy slavného autora komik-
sů. 

7. a 8. října v 19 hodin
Kino Svět
OBHÁJCE
USA 2011, 118 minut, české titulky. 
Mládeži do 12 let nevhodné
Vstupné: 75,- Kč

12. října v 16 hodin
Kino Svět
FIMFÁRUM
- DO TŘETICE VŠEHO DOBRÉHO
ČR 2011, 75 minut. Mládeži přístupné
Vstupné: 15,- Kč

13. října v 16 a 18 hodin
Kino Svět
V PEŘINĚ
ČR 2011, 103 minut. Mládeži přístupné
Vstupné: 15,- Kč

13. října od 17 do 23 hodin 
Kulturní dům
TÝDEN S SPCCH
Společenský večer v rámci celostátní 
akce
K tanci a poslechu hraje hudební skupina 
Sonet. 

14. října v 16 hodin
Kino Svět
ČERTOVA NEVĚSTA
ČR 2011, 90 minut. Mládeži přístupné
Vstupné: 15,- Kč

KAM  ZA  KULTUROU .KAM  ZA  KULTUROU ...

Pojďte se v říjnu bavit s „Volňáskem“

ŘÁDKOVÁ

INZERCE

Hledám svědka k události, která se 
stala v noci z neděle na pondělí z 18. 
na 19. září v ulici Jana Žižky č.p. 82 (u 
železničního viaduktu), kde byl pošpi-
něn dům vyjetým naftovým olejem. 
Odměna 5 000,- Kč. 
Tel.: 606 898 263

Naučím kvalitně anglický jazyk, při-
pravím na zkoušky. Časově se přizpů-
sobím. 
Tel.: 725 180 146 
 
Pronajmu sklad/dílnu v Klášterecké 
Jeseni, 220/380V, telefon, voda, zastře-
šená nakládací rampa + dvorek, kladka 
na půdu, dobrý přístup hned od hlavní 
silnice. Cena dohodou - levně. 
Tel.: 724 185 746

Podnikatelka koupí byt v Klášterci 
nad Ohří - hotovost. 
Tel.: 724 657 421

Koupím dům v Klášterci n. O., okolí do 
3.500 000,- Kč. 
Tel.: 724 657 421

Prodám štěňata zlatého retrievera s 
PP. Info: www.zudolioharky.wbs.cz

POHŘEBNÍ SLUŽBA - FRANTIŠEK BARÁK

v Klášterci nad Ohří
náměstí Dr. E. Beneše č. 10 (vedle pošty)

zajišťuje veškeré služby spojené s pohřbením Vašich dra-
hých zesnulých v obřadní síni v Kadani, Perštejně a celé ČR. 

Otevírací doba:
po - pá 8.00 - 14.00 hodin

Telefon: 474 332 218

Telefon: 602 491 050
STÁLÁ SLUŽBA:

Civilní i církevní pohřby
v hřbitovním kostele v Klášterci nad Ohří. 

Více na www.levnypohreb.cz

Září - jedno z nejkrásnějších a nej-
teplejších za posledních několik let 
- je definitivně za námi. Snad si i právě 
začínající říjen pro nás připravil co nej-
více slunečných dnů. Zcela jistě si to 
přejí ve „Volňásku“, kde pro děti právě 
na tento měsíc připravili celou řadu 
akcí „pod otevřeným nebem“.
Tak jako k zimě patří sněhuláci, pod-
zim se neobejde bez draků. Platí to i v 
Klášterci, kde Dům dětí a mládeže Vol-
ňásek pořádá každoročně v tuto dobu 
pouštění draků. Své vlastnoručně vyro-
bené nebo zakoupené draky můžete 
„provětrat“ v sobotu 8. října na kopci 
za posledním panelovým domem v 
ulici 17. listopadu. Sraz účastníků spo-
lečného létání je ve 14 hodin. 
Na sobotu 15. října připravil DDM 
Volňásek pro začínající mladé rybá-
ře z rybářských kroužků a pro děti a 
mládež registrované v MO Českého 
rybářského svazu tradiční podzimní 
závod Zamykání řeky. Lov ryb udicí 
na plavanou proběhne na Brejfeldce 
v Perštejně. Závodníci by si neměli 
určitě zapomenout rybářské dokla-
dy, povinné vybavení rybáře a řádně 
nachystané nářadíčko na plavanou. 
Pořadatelé připomínají, že je dovole-
no používat rostlinnou i živočišnou 
nástrahu. Pro ty, kdo se nemají jak do 
Perštejna dostat, bude v osm hodin 

Říjen: 11. úterý v 16.00 a 18.00 hodin

SAXANA A LEXIKON KOUZEL*

náš
tip

ČR 2011, 90 minut.
Tři sta let po škole! Tak zněl 
ortel vynesený před mnoha 
a mnoha lety nad Saxánou, 
studentkou čarodějnické 
školy v Říši pohádek, která 
utekla do světa lidí za svou 
první láskou Honzou Bláhou. 
Saxána nyní žije normálním 
životem v krásné rodinné vile 
se svým manželem Janem, 
dcerkou Saxánkou, blázni-
vou tetou Irmou a strýcem 
Evženem. Na co ale úplně 
zapomněla, je půda skrýva-
jící tajemství o jejím přede-

šlém čarodějnickém životě. Právě toto maminčino tajemství náhodou objeví dcerka 
Saxánka, která se nenadálou souhrou okolností a své zvědavosti ocitne v kouzelné Říši 
pohádek plné trpaslíků, rarachů, draků, bazilišků, šotků a morkolabů. Na malou holčičku 
čekají neuvěřitelná dobrodružství neznámého světa, který se právě ocitl na pokraji zkázy. 
Odvážná Saxánka za pomoci svých nových pohádkových kamarádů rozplétá zamota-
ný svět pohádek, který se zlými silami snaží ovládnout komiksový gangster Crashman. 
Žákyni 2.B čeká nelehký úkol, jak se vypořádat se všemi nástrahami podzemní říše, pře-
lstít komiksového gangstera a dostat se zpátky domů k mamince.  

Mládeži přístupné, Vstupné: 15,- Kč

30.října 2011
od 15.30 hodin na autobusovém 

nádraží (u závor)

PRODEJ SLEPIČEK
Drůbež Červený Hrádek, fi rma Dráb, 
opět prodává slepičky snáškových ple-
men Tetra hnědá a Dominant žíhaný, 
kropenatý, černý, žlutý a bílý.

Stáří při prodeji: 18 - 20 týdnů
Cena: 138,- až 148,- Kč (dle stáří) 

starší 20 týdnů -155,- Kč/ks

Neprodáváme kuřice,
ale slepičky těsně před snáškou. 

Slepičky pouze z našeho chovu.

Informace:
728 605 840

415 740 719   728 165 166

Rolety látkové, řetízkovéRolety látkové, řetízkové
Sítě proti hmyzuSítě proti hmyzu
Těsnění do oken a dveříTěsnění do oken a dveří
Žaluzie-horizontální, vertikální:Žaluzie-horizontální, vertikální:
* na plastová okna * na EURO okna *na okna VELUX * na plastová okna * na EURO okna *na okna VELUX 
* celostínící * na hliníková okna* celostínící * na hliníková okna
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Ze zdravotních důvodů jsem byla několik týdnů hospitalizována v Městském ústavu sociálních služeb v Klášterci nad Ohří v budově s pečovatelskou 
službou. Tímto bych velice ráda moc a moc poděkovala paní ředitelce Věře Bobisudové, že mi umožnila pobyt v tomto zařízení. Současně moc děkuji 
vrchní sestře a všem zaměstnancům, se kterými jsem přišla do styku a pomáhali mi. Srdečné a upřímné poděkování patří také všem sestrám, které se o 
mě s příkladnou starostlivostí staraly vždy, když jsem potřebovala jejich péči. I v  noci přišly s úsměvem a ochotou mi pomoci. Některé sestřičky z nemoc-
nic by si z nich mohly vzít příklad. Do budoucna vám přeji, abyste byly stále takové ke svým klientům, jako jsem vás poznala já.                 Irena Havlíčková

ráno zajištěna doprava od kulturního 
domu. V půl deváté proběhne na mís-
tě závodu prezentace a v devět hodin 
odstartuje samotný závod.
Hned následující den - v neděli 16. 
října - se mohou malí rybáři zúčastnit 
na hřišti za gymnáziem další tradiční 
podzimní rybářské akce, oblíbeného 
Srandamače. Závod v netradiční rybo-
lovné technice začíná v devět hodin, 
sraz je ale už v 8.15 u rybářského 
domu. S sebou si stačí přinést oblíbený 
prut, zátěž dle vlastního uvážení (různé 
hračky, přívěšky, fantazii se žádné meze 
nekladou) a vzhledem k názvu akce 
pochopitelně také dobrou náladu.

Poslední říjnovou akcí připravenou 
Domem dětí a mládeže Volňásek je 
podzimní výlet do Plzně. Nejen pro 
děti, ale i pro jejich doprovod z řad 
dospělých je připravena návštěva 
plzeňského Dinoparku a balónkové 
show v nově otevřeném interaktiv-
ním muzeu Techmania. Výletníky 
čeká také občerstvení v McDonalds. 
Vstupné činí 320 korun pro děti a 350 
korun pro dospělé účastníky zájez-
du. Bližší informace o výletu, který se 
uskuteční ve středu 26. října během 
podzimních prázdnin, se dozvíte pří-
mo v DDM Volňásek nebo na tel. čísle 
474 375 872.                                        -lara-
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KLÁŠTERECKÝ SPORT
Klášterecká sportovní ohlédnutí za uplynulými čtrnácti dny

 Nové číslo vyjde 19. června 2008

Uzávěrka příštího čísla je
11. 6. 2008

Uzávěrka pro inzerenty je
13. 6. 2008
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Uzávěrka příštího čísla je
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Uzávěrka pro inzerenty je
14.10. 2011
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Fotbalistům vychází sezóna na výbornou 
FK Klášterec nad Ohří – TJ Soběchleby  7:0 (2:0)
V sedmém kole 1. A třídy krajského fotbalového přeboru přivítal Klášterec na 
domácím trávníku Soběchleby. Domácí hráči ani fanoušci nejspíš na začát-
ku utkání netušili, v jaký debakl pro hosty se zápas promění. Klášterec vyhrál 
hokejovým výsledkem 7:0 a hokejová byla také atmosféra mezi diváky, když 
domácí hráče přišli podpořit bubeníci tradičně skandující při zápasech klášte-
reckých hokejistů. Poprvé si mohli fanoušci zařádit už ve 3. minutě. Hostující-
ho gólmana překonal Lukáš Mařík a nebyla to jeho poslední branka v utkání. 
Podruhé se měnilo skóre ve 14. minutě. Prakticky do prázdné branky se trefi l 
Pavel Škultéty, kterého neuhlídala dezorientovaná a rozhozená obrana hostů. 
Pravděpodobně největší šanci hostů v prvním poločase spálil Lukáš Moučka, 
když z těsné blízkosti netrefi l kláštereckou branku. Do šaten se tak odcházelo 
za stavu 2:0 pro domácí Klášterec.

Hokejisté ještě v 2. lize neprohráli 
HC Baník Sokolov – HC Klášterec nad Ohří  2:6
Pouze jeden bod ztráceli klášterečtí hokejisté po třech zápasech na čelo tabul-
ky, kterou překvapivě vedla Kobra Praha. Ta má navíc, stejně jako Klášterec, 
jeden zápas k dobru. Ve třetím duelu naši hokejisté jednoznačným výsledkem 
přejeli rivala ze Sokolova. Dvěma góly a asistencí se blýskl především jedena-
dvacetiletý Jakub Mužík.

HC Klášterec nad Ohří – SHC Maso Brejcha Klatovy  8:2       
Klatovy si do Klášterce přivezly juniorského reprezentanta a brankáře extra-
ligové Plzně Marka Mazance. Ani on ale nezabránil debaklu. Libor Řepík už 
během úvodních sedmnácti minut nastřílel hattrick! Klášterec předvedl zatím 
svůj nejlepší výkon a deklasoval Klatovy poměrem 8:2.
Klášterec se ujal vedení už ve 3. minutě. Po Růžkově vyhraném buly zachytil 
puk Ondřej Mašek a poslal přihrávku na střed útočného pásma, kde stál při-
pravený Libor Řepík. A klášterecký rychlík dokázal v první třetině strhnout 
veškerou pozornost na sebe. Ve středním pásmu se Libor Řepík zmocnil puku, 
z míry ho nevyvedlo ani to, že před útočnou modrou čárou spadl, a zvýšil stav 
už na 2:0 střelou mezi Mazancovy betony. Vzápětí snížili hosté stav utkání, když 
Ondřej Steiner poslal přihrávku na modrou čáru Lukáši Hauerovi a ten vymetl 
pavučiny v levém rohu Damaškovy branky. Pak ovšem zaúřadoval opět Libor 
Řepík a dovršil svůj hattrick. V 17. minutě propálil Mazance z prostoru kruhů po 
přihrávkách Jindřicha Růžka a Jakuba Hofmeistera.
Ve 36. minutě poslal Libor Řepík přihrávku na modrou čáru Michalu Žižkovim, 
jehož tvrdá střela prošla až za Mazancova záda. Už o minutu později našel Karel 
Novotný najíždějícího Jana Tomana a ten domlátil puk až do klatovské branky, 
Klášterec vedl už 5:1. V poslední minutě druhé třetiny poslal Petr Miklovič při-
hrávku Jakubu Mužíkovi, ten našel v rohu kluziště Jiřího Bečváře, který dokázal 
Mazance přehodit a bylo to 6:1.
Parádní akci předvedli ve 48. minutě Martin Kalinovič a Roman Pražák v situ-
aci dvou na jednoho, když Roman Pražák poslal přihrávku na druhou stranu 
Martinu Kalinovičovi a ten se nemýlil. O pět minut později našel Jindřich Růžek 
na druhé straně Mazancovy branky Michala Žižku, který perfektně trefi l polo-
prázdnou klatovskou branku. Stav 8:1 byl pro hosty tristní a nakonec dokázali 
čtyři minuty před koncem utkání alespoň snížit na 8:2, když přesilovku využil 
Lukáš Hauer.

HC Děčín – HC Klášterec nad Ohří  2:3
Poradit si s rozjetým Kláštercem nedokázal ani Děčín. Klášterec nad Ohří zatím 
neprohrál v rámci 2. hokejové ligy ani jedno utkání, a tak byl na ledě Děčína 
mírným favoritem. Papírové předpoklady naplnili naši hráči na sto procent a z 
ledu Děčína přivezli domů všechny tři body.

Druhý poločas začal pro domácí stejně úspěšně jako ten první. Už ve 47. minu-
tě byl ve vápně faulován Petr Procházka a nařízenou penaltu s přehledem 
proměnil Miloslav Zmrhal. Čtvrtý gól přidal do sítě soběchlebské branky Josef 
Papoušek, který víceméně z nouze prodloužil výkop gólmana Gabrhela. Míč 
ovšem hostujícího brankáře přeskočil a Klášterec vedl už 4:0. Hosté se po větši-
nu zápasu prakticky nedostali před kláštereckou branku a když se to povedlo, 
neuspěli.
Popáté se míč zatřepetal v soběchlebské síti v 68. minutě po krásné akci dua 
Pavel Škultéty, Lukáš Mařík. Pro Maříka to byl již druhý gól v utkání. Pět minut 
před koncem zápasu se prosadil také střídající Lukáš Štádlík, který prokličkoval 
nepevnou obranou hostů a zvýšil už na 6:0 pro domácí a gól oslavil tanečkem 
u rohového praporku. O dvě minuty později mohl Mařík završit hattrick, ale 
z výhodné pozice branku přestřelil. Skóre zápasu tak na konečných 7:0 uzavřel 
Josef Papoušek, když si předtím s Lukášem Maříkem pohráli s obranou hostů 
jako kočka s myší.

1. FC Spořice – TJ Klášterec nad Ohří  2:4  (1:2)       
Ani na hřišti Spořic klášterečtí fotbalisté nezaváhali a vyhráli o dva góly. Sokol 
Březno je tak zatím jediným celkem, který naše fotbalisty porazil. Klášterec je 
zatím na druhém místě tabulky 1. A třídy krajského přeboru o tři body za Pro-
boštovem.

Mladí klášterečtí basketbalisté 
zahájili novou sezonu utkáním 
proti týmu BK Plzeň. Na palubovce 
kadaňské sportovní haly se před-
stavilo mužstvo až ze Západních 
Čech, což hned po utkání vysvětlil 
trenér kláštereckých basketbalistů 
Jiří Matoušek. „V Severočeském kra-
ji nebylo dost týmů, aby mohla být 
zahájena soutěž, proto jsme se přihlá-
sili do soutěže Západočeského kraje,“ 
řekl trenér po utkání. „Nakonec to 
dopadlo tak, že byly sloučeny celky 
Západočeského a Karlovarského kra-
je a tuto soutěž budeme letos hrát.“
Podle slov trenéra Matouška pro-
běhla na výbornou i letní příprava, 
milým překvapením byla pro trené-
ra skutečnost, že sami hráči nabrali 
přes prázdniny fyzičku a v prvním 
utkání proti Plzni to bylo znát. Kláš-
terec doslova smetl plzeňské bas-
ketbalisty z palubovky, když vyhrál 
136 : 25.
„Plzeň nám dnes dost dovolila, přes-
to musím hráče pochválit,“ dodal na 
závěr trenér Matoušek. „Občas se 
objevily záchvěvy pěkného basket-
balu.“

Basketbalisté
zahájili novou sezónu

Klášterecké volejbalistky se v sobotu 
24. září poprvé představily domá-
cím fanouškům. Soupeřkami jim 
byly hráčky Litoměřic. Podobně jako 
v minulém dvojutkání na lovosickém 
hřišti byly klášterecké hráčky úspěš-
nější. První zápas skončil výhrou 
3:0, po setech 25:14, 25:8 a 25:12. 
ve druhém zápase dovolily klášte-
recké hráčky soupeřkám jeden set a 
nakonec vyhrály 3:1, po setech 22:25, 
25:16, 25:15 a 25:17.

Volejbalistky
doma vyhrály

Atletický oddíl TJ Klášterec zve všechny děti a rodiče na 

BĚH ZÁMECKÝM PARKEM,
který se bude konat 22. října 2011 se v zámeckém parku. 

Start první kategorie dětí r. 2008 a mladší, které poběží 50 m, je 
v 10.00 h. Další kategorie dětí s rodiči 2006-2007 a 2004-2005 
mají 100 m.  Holčičky a kluci se budou vyhlašovat zvlášť. Po 
doběhnutí obdrží každý účastník diplom a cenu za účast a vyhlá-
síme 1.-3. místo. Pro více informací piště na atletika.klasterec@
seznam.cz  nebo volejte 732 338 558 - Veronika Blašková. Celý 
časový rozpis najdete na www.atletika-klasterec.webnode.cz 

Těšíme se na vaši hojnou účast! 

 Sedmkrát si domácí v utkání s TJ Soběchleby mohli vychutnat radost 

         ze vstřeleného gólu

Novotná sbírá úspěchy
Nadějná klášterecká tenistka Petra 
Novotná dala o prázdninách o sobě 
opět vědět. Zúčastnila se tří turnajů a 
ani z jednoho neodešla s prázdnou.
Jen v jednom turnajovém klání  
poznala hořkost porážky, jinak brala 
jen samá vítězství.
9. 7. SK Matchball Česká Lípa
1. místo - dvouhra
19. 7. TCG Karlovy Vary  
2. místo - dvouhra i čtyřhra
1. 8. Wilson tenis centrum
1. místo - dvouhra  i čtyřhra

Na přespolním běhu se atletům dařilo 

Naši mladí atleti zavítali na první přespolní běh do Jáchymova, kde se 
sešla i pěkná konkurence z řad lyžařů, kteří zde dokončují přípravy na zim-
ní sezonu. V kat. dívky 2002-04 suverénně zvítězila Hana Čechová, bronz 

si odvezla Marie Dvořáková. Dan 
Vejražka si v kat. 2000-01 doběhl 
pro zlato, stříbro v cílové rovince 
vybojoval Marcel Červenka. Ondra 
Chloupek si v kat. ml. žáků odvezl 
stříbrnou medaili.


